
Skolebestyrelse 

Østervangsskolen og Vor Frue Skole 

Mandag d.9/5 2022  
Kl 17-19 på Østervangsskolens lærerværelse 
Referent: Esben 
(Referat sendes til deltagerne og lægges på skolernes hjemmeside  
Deltagere/inviterede:  
Susana Pajares Tosca, Andreas Malmmose Johansen, Mette Trebbien Rønne Pedersen, Lisbeth 
Rosenørn, Iben Nybjerg, Christian Hjortgaard, Sofie Østergaard Bagge, Christian Trolle 
Andersen, Lone Feld, Frank Hyldal, Nathali Melkendy Akbas, Lucas Selmer Lasse Frendrup, 
Vibeke Pakkenberg, Sofie Frost Bondorf, Anders Ramsing, Kasper Broeng, Esben Ro Egebo 
Buhl, Rikke Asbøl 
 
Afbud: Iben, Kasper, Andreas, Sofie Ø, Vibeke, Rikke 
Kommer senere (Christian 18.15) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Dagsorden 

    Kl. Punkt Referat Opfølgning 



1 17.00 Dagsorden og godkendelse af referat fra 
sidste møde 

Referater: 220407r - virtuelt & 220309r fysisk 
 
Godkendt 

 

2 17.03 Hvem skriver og sikrer udsendelse af 
forældre-info ? 

Susana  

3 17.05 Meddelelser – formanden 

 Fejl i mødekalender 

 Møde 7/6 på teknisk skole 

 Skole og SFO Forum 

 Forældredeltagelse i 
ansættelsessamtaler.  

 Bilag – Det er rettet nu, og det er det nye bilag 

der gælder.  

 Hvor møder vi op -  

 Det bliver Andreas, der deltager i skole/SFO 

forums møde.   

 Forældredeltagelse – punktet om deltagelse i 

samtaler udsættes.  

 

4 17.15 Meddelelser – skoleledelsen 

 Personale 

 Skoleårsplanlægning 

 Eksamen 

 Ukraine 

Personale 

 KB – udlånt uden endelig tidshorisont. 

 Personale der stopper – HN (1/5), CO (1/5), ((CP 

(1/6), AM (1/8))) 

 Ansat tre – en fastansat som har været tre år i 

begivenhedsansættelse. 

 Ansat vejleder 1/8 og klasselærer kommende 6 

 Ansat lærer mellemtrin 1/8  

Ansættelsessamtale d. 31/5-2022 – Lisbeth deltager. 

 

Skoleårsplanlægning 

 Fagfordeling i gang 

 Sværere med huller 

 

Eksamenerne er i gang og det går planmæssigt.  

Den 19/05 er der sidste skoledag, dagen skal strække 

sig til kl. 17.00 

 

Ukraine: første indskrivningsmøde er den 30/05, og 

de starter den 2/6.  

 

 

 



5 17.35 Meddelelser – elevråd Der er ikke nogen meddelelser fra elevrådet. 

 

 

6 17.45 Meddelelser  - andre Ingen andre meddelelser. 

 

 

Sager 

    Kl. Punkt Referat Opfølgning 

7 17.50 Orientering om valget 

 Præsentation af listen 

Listen blev præsenteret og gennemgået.  
 
 

  

8 18.00 Hvordan introducerer vi ny bestyrelse Det kan være vigtigt at der er en introduktion til de 

formelle og lovgivningsmæssige ting.  

 

Samt en introduktion til hvordan der er arbejdet med 

principper. Samt det andet arbejdet, der finder sted i 

bestyrelsen. (ansættelses samtaler, talepapir til besøg i 

klasserne)  

 

Aftaler om seminar. 

 

 

 

9 18.15 Økonomi 
 Opfølgning og uddybning 

 Orientering om møde med 
forvaltningen. 

 
 
 
 
 

 
 
 
 

 

 

Budgettet blev gennemgået.  

 

Der var følgende kommentarer til det:  

Bestyrelsen spørger til hvis der er underskud om det bliver 

overført. Det gør det.  

Bestyrelsen spørger til om billedet om flere skoler i 

Roskilde der har samme udfordringer i forhold til 

segregering af elever. Der er en generelt billede at der er 

mange udfordringer med at få budgettet til 

specialundervisning til at gå op.  

 



10 18.40 Principper vedr. undervisningsmiljø. 

 Om UV miljø. Oplæg ved Susana   
Undervisningsmiljøråd 

 Det foreslås, at der nedsættes et 
undervisningsmiljøråd (UMR) fra august 2022.  

 UMR består af  
o 2 medarbejdere – en fra indskolingen og en 

fra mellemtrin/overbygning -  udpeget af 
ledelsen;  

o 2 elevrepræsentanter – udpeget af 
elevrådet i mellemtrin og overbygningen. 

o En leder  

 UM beskæftiger sig med spørgsmål om 
undervisningsmiljøet fysisk, psykisk og æstetisk 
og stiller forslag til skolens ledelse vedr. indkøb, 
indretning indeklima mv. 

Hjemmel – undervisningsmiljøloven 
 
 
Susana præsenterer hendes første ideer til et princip.  
 
Der var en fælles drøftelse efterfølgende i forhold til 
oplægget og tanker i forhold til hvilke ting der kunne være 
interessante i et princip.  

 

11 18.55 Eventuelt Til næste møde: 

 

Udarbejdning af talepapir til besøg i klasserne.  

 

Der er mange (4000 nye beboer) der flyttet til Musicon 

området, og der bliver spurgt til om der er lavet en 

skoleprognose.  

  

 

 


